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KS/2021/603
§ 2
Redovisning gällande utveckling av ny gymnasieskola i Höganäs 
Sammanfattning av ärendet  
I december 2019 fattade utbildningsnämnden beslut om att en utredning skulle genomföras med syftet att 
se över gymnasieskolans innehåll och storlek med ambitionen att bygga en ny gymnasieskola med centralt 
läge för att stärka Höganäs position som en attraktiv skolkommun. Utbildningsförvaltningen fick i 
uppdrag att utreda frågan. I mars 2020 presenterades utförd utredning ”Attraktivare gymnasieskola och ett 
mer levande centrum”. I september 2020 uppdrog kommunstyrelsen och utbildningsnämnden åt 
kommunchef och utbildningschef att tillsammans, och i samverkan, lämna förslag på uppförande av ny 
gymnasieskola i Höganäs. Desamma fick även i ansvar att fortlöpande avrapportera hur arbetet 
framskrider.  

En återrapportering gjordes för kommunstyrelsen och utbildningsnämnden i juni 2021 och beslut togs om 
ny redovisning i december 2021. Ärendet flyttades därefter fram till januari 2022. I tjänsteskrivelsens bilaga 
finns en beskrivning av de konsekvenser som förutses avseende byggnad av ny gymnasieskola i centrum. 

Beslutsunderlag 
Utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 26 november 2021, 
Utbildningsförvaltningen och kommunledningskontoret, konsekvensbeskrivning ny gymnasieskola i 
centrala Höganäs den 26 november 2021. 

Förslag till beslut 
Ulf Molin (C) yrkar bifall till ordförandes förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och finner att 
arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.  

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

att det byggs en ny gymnasieskola i Höganäs centrum, 

att ge teknik- och fastighetsförvaltningen i uppdrag att i samverkan med utbildningsförvaltningen utreda 
konsekvenser av flytt av hela eller delar av Tornlyckeskolan till Kullagymnasiets nuvarande lokaler, 

att den framtida nya förskolan på Tornlyckan placeras i Tornlyckeskolans nuvarande lokaler, 

att en ny framtida idrottshall byggs nära ny centralt placerad gymnasieskola. 

Protokollsanteckning 
Louise Stjernquist (L) lämnar in nedanstående protokollsanteckning som medges av ordföranden:  
Utbildning ger makt att hitta sin väg i livet. Kunskap är också grunden för demokratin. Därför sätter Liberalerna i 
Höganäs alltid skolan först. Vi inser att skattemedel är en ändlig resurs och menar att kommuninvånarnas gemensamma 
medel måste användas klokt och effektivt. Vi vill därför prioritera utbildningens kvalité, gymnasieskolans profilering samt 
uppfräschning av nuvarande Kullagymnasiet och intilliggande Sportcenter framför att bygga en ny kostsam gymnasieskola. 

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 3
Deltagande på lika villkor 
Sammanfattning av ärendet 
Enligt kommunstyrelsens reglemente (KFS 2020:13) 1 kap § 8 får kommunstyrelsen och övriga nämnder, 
om särskilda skäl föreligger, sammanträda med ledamöter närvarande på distans. Sådant sammanträde får 
endast äga rum om ljud och bildöverföring sker i realtid, med anslutning säkrad mot obehörig åtkomst och 
på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra på lika villkor. 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar enhetligt 

att alla ledamöter anses sig ha deltagit på sammanträdet på lika villkor. 
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